
Til GF Kildesø 

Det er ved at være et stykke tid siden, men vi lovede, at vende tilbage med at konkret oplæg vedrørende 
etablering af gennemgang mellem Balders Have(Frodes Have) og Kildesø, som I kunne tage op til en 
generalforsamling. 

I Balders Have har vi en interesse i at kunne komme op til hovedstisystemet ”E”, i den østlige ende af vores 
område.  

Vi kunne derfor godt tænke os at etablere en gennemgang ”B” med sti bom, for igennem den eksisterende 
sti ”A” at få adgang til hovedstisystemet.  

Vi vil afholde alle udgifter til etablering af gennemgangen. 

Vores forslag er at etablere en flisebelagt sti med sti bom, med udformning og udsende, som den der 
allerede er etableret i den anden ende af vores område ”C”. 

Vi har tidligere forespurgt om muligheden for denne gennemgang og har umiddelbart fået afslag, grundet 
frygt for øget færdsel og larm på Hjaltesvej. Vi mener ikke at etablering af en gennemgang ”B” vil føre til 
øge færdsel eller larm på Hjaltesvej, da stien ikke skaber en tilgang til Hjaltesvej, som ikke allerede 
eksisterer gennem stien ”A”! 

Med Venlig Hilsen 
Grundejerforeningen Balders Have 
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